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April månadsmöte, 17.04.2024
Plats: Klubben

Närvarande: Fanny Ollus, Gabriella Karhulahti, Elin Stråhlmann, Joar Jensén, Patrik Back-
man, Luukas Määttänen, Aurora Aitio, Paola Stenvall

Övriga närvarande: Se bilaga 1.

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades klockan 18:15.

2. Konstaterande av mötets beslutförhet och stadgeenlighet
Mötet konstaterades beslutfört och stadgeenligt sammankallat.

3. Uppläsning och godkännande av föredragningslistan
Föredragningslistan lästes upp och godkändes.

4. Uppdaterad miljöplan
Paola Stenvall presenterade den uppdaterade miljöplanen (se bilaga 2). Den godkändes.
I övrigt diskuterades ärendet om att förbättra avfallshanteringen i Klubben, då mycket avfall
som kunde sorterats ofta har hamnat i blandavfallskärlet. Det diskuterades vilka avfallskärl som
kunde tas i bruk i Klubben. Joar Jensén meddelade att metallkrossen nu är i funktionsdugligt
skick.

Jim-Isak Rif anlände och var närvarande från och med denna punkt.

5. Klubbens hyresfrihet
Fanny Ollus tog upp förslaget om att hyra Klubben under augusti. Detta föreslås då flera
evenemang troligen ordnas under augusti och Klubbens hyra är ett billigare alternativ än att
hyra andra lokaler individuellt. Dessutom infaller introveckan den sista veckan i augusti och då
kan tillgången till Klubben vara aktuell. Det nämndes att det kunde löna sig att fråga SvNK
(Svenska Naturvetarklubben rf) om de vill delta i att hyra Klubben i augusti. Förslaget om att
hyra Klubben i augusti understödes.

6. Spektral merch kommitté (pt. 4?)
Fanny tog upp ett förslag att skapa en planeringsgrupp för Spektral merch. Detta projekt har
påbörjats åtminstone tre gånger, men aldrig fullbordats. Inbjudan till planeringsgruppen med-
delas senare till chatten. Gabriella, Fanny, Joar och Paola anmälde intresse för att vara med i
planeringsgruppen. Tidigare utmaningar diskuterades och det konstaterades att det kunde vara
bra att be om tips av andra ämnesföreningar som beställt merch förut.

Andreas Tirkkonen anlände och var närvarande från och med denna punkt.

7. Övriga ärenden
Anton Taleiko uppmanar alla att svara på enkäten gällande uppdateringen av hemsidan. Man
kan även gå med i kommittéen för att uppdatera hemsidan via inbjudningslänken, som finns i
Spektrums WhatsApp-chatt.

Gabriella Karhulahti tog upp planerandet av Pampasxqrr. Det finns en planeringsgrupp som
man kan gå med i via en länk i Spektrums WhatsApp-chatt. Det kommer troligen ordnas ett
möte under nästa vecka.
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Patrik Backman presenterade kommande program:
Karaoke ikväll!
18.4 Megazone xqrr
20.4 YLONZ
23.4 Sykväll
24.4 Appro med Didacta
24.4 KJYV
27.4 Familjesitz
30.4 Vappen
1.5 Första maj
14.5 Floradagen
16.5 Maj månadsmöte

Fanny tog upp ett förslag om införskaffande av ny flagga. Flaggan som vi har är gammal,
och det kunde vara bra att skaffa en till uppdaterad version. Paola föreslog att fråga MaO
(Maantieteen Opiskelijat ry) om tips, då de nyss skaffat en ny flagga.

Joar har skickat e-post om Klubbens gamla dörrnycklar. Man kan ännu få tillbaka sin nyc-
kelpant genom att lämna in den gamla nyckeln.

Oskar Brenner anlände och var närvarande från och med denna punkt.

8. Meddelanden
Patrik presenterade gånget program:
21.3. Vasagatan
22.3 Förkör
23.3 Årsfest
24.4 Sillis
26.3 Scifi filmkväll
27.3 Promenad + bastu
29.3 Dammmiddag
6.4 Sitz med TF
9.4 Pokerkväll
10.4 Padel
13.4 Sitz med Sigma och Quantum

Fanny meddelade: ”Tagga YLONZ och Vappen!”

Gabriella meddelade att alla ska komma på familjesitz.

Patrik meddelade ett ljud med sin festliga visselpipa.

Paola meddelade att Patrik meddelade ”TRÖÖT”.

Elin Stråhlmann uppmuntrade de som kan att snälla komma och hjälpa hålla Spektrums pro-
grampunkt på KJYV.

Patrik meddelade: ”Vappenhype!” och blåste i sin festliga visselpipa två gånger.

Patrik meddelade att alla ska anmäla sig till familjesitzen.
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Daniel Holmberg anlände och var närvarande från och med denna punkt.

9. Mötets avslutande
Mötet avslutades klockan 19:05.

Bilagor:
Bilaga 1 Närvarande vid mötet
Bilaga 2 Miljöplanen 2024

Ordförande, Fanny Ollus Sekreterare, Elin Stråhlmann
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